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P a s o v á n í  P r v ň á č k ů 
n a  č t e n á ř e

V úterý 4. června se knihovna proměnila v Království knížek, 
kam byli na audienci pozvaní žáčci 1. A a 1. B z místní základní 
školy. Pan král ale nebyl k nalezení, zaklel ho zlý černokněžník. 
Naštěstí se Kašpárkovi s velikou pomocí dětí podařilo pana krá-
le vysvobodit. Ten jim za to moc poděkoval. Když ještě paní krá-
lovně prvňáčci předvedli, jak dobře jim jde čtení, pasoval je král 
na Čtenáře, Rytíře knih. Od princezen pak dostali pasovací list 
a malý dáreček. 
 Pasování by se neobešlo bez pomoci dobrovolníků, kteří se 
ochotně zapojili do příprav i do samotného průběhu pasování. 
Zvláštní dík patří paní Boženě Tymichové, která vymyslela scé-
nář a dodala kostýmy. Děkujeme také panu Luďku Hamáčkovi 
za fotografování akce, dále Jiřímu Švandovi za roli krále a za roli 
princezen Veronice Jenneové a Simoně Štěpánkové. 
 Fotografie z pasování si můžete prohlédnout ve Fotogalerii 
knihovny na webových stránkách města Opočna nebo na face-
bookovém profilu knihovny.

Za knihovnu Mgr. Markéta Sedláková

k a m  z m i z e l o  s l u n í č k o ?

Po vlně veder je to trochu zvláštní otázka, ale já bohužel nemys-
lím, kam zmizelo slunce z oblohy. Mám na mysli sluníčko, kte-

ré zdobilo novou kovanou hřbitovní bránu. Vydrželo nám tam 
opravdu krátký čas. Asi se příliš lesklo, asi bylo příliš hezké. Bylo 
pro někoho tak lákavé, že ani špatné svědomí z krádeže na tako-
vém místě jako je hřbitov, neodradilo zloděje. Co k tomu ještě víc 
psát? Napadá mne mnoho výrazů, kterými lze takového člověka 
nazvat. Ale stejně to není nic platné. Doufám, že ho to slunce 
bude pořádně pálit v dlani. 
 A my to přesto nevzdáme. Pan kovář udělá nové sluníčko a ne-
chá znovu zazářit bránu hřbitova. Přece kvůli nějaké nenechavé 
bestii nezmizí slunce z Opočna!             OS

v Ý z v a

Všichni víme, že v některých částech Opočna není v současné 
době bezpečno. Město se snaží situaci řešit. Přesto apelujeme 
na rodiče, aby dostatečně poučili své děti. Vysvětlete jim, jak 
se chovat v případě, že je osloví, zastaví či jinak kontaktuje cizí 
osoba. V případě, že jste svědkem situace, která si vyžaduje ak-
tivní řešení, volejte nekompromisně linku 158. Nelíbí se vám, že 
se někdo koupe v kašně, že od vás individum na náměstí loudí 
drobné na autobus, že vedle vás na lavičce opilec pije alkohol? 
Volejte na telefonní číslo 158. Nebojte se, nezůstávejte neteční, 
protože právě přehlížení takových věcí dává těmto lidem pocit, 
že můžou všechno. A jaká je to pak frajeřina zveřejnit fotky na 
Facebooku a ptát se „Proč to NĚKDO neřeší?“. Nedá se nic dě-
lat, musíme to začít řešit všichni.                  OS    
                  

s t r a t e g i c k Ý  P l á n  r o z v o j e  m ě s t a 
v Ý s l e d k y  d o t a z n í k o v é h o

 š e t ř e n í  –  2 .  č á s t

Vážení spoluobčané. 
V minulém čísle ON jste si mohli přečíst 1. část výsledků dotazní-
kového šetření, které bylo provedeno v rámci přípravy Strategic-
kého plánu rozvoje města Opočna. Dnes mi dovolte pokračovat 
2. částí.

Napište pět investičních akcí, které byste považovali v nejbliž-
ších letech (do roku 2020) za nejdůležitější.
 Na tuto otázku byla nejčastější odpověď „výstavba obchvatu“. 
Informace k této akci jsem vám psala již v minulém čísle ON. Jed-
ná se o stavbu, kde bude případným investorem Královéhradec-
ký kraj.
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 Dále  se mezi nejvíce zmiňované investiční akce zařadily:  rekon-
strukce a výstavba chodníků, oprava místních komunikací, rekon-
strukce čp. 2 (bývalý soud a Zámecká vinárna), výstavba veřejného 
hřiště pro starší děti a dospělé. Do další skupiny akcí, které byly 
zastoupeny také větším počtem hlasů, patří: dostavba zimního sta-
dionu, ohřev vody na koupališti a výstavba soc. zařízení pro koupa-
liště a kemp, využití nemocnice, rozšíření parkovacích míst, oprava 
železničního přejezdu, investice do základní školy, výstavba mar-
ketu, vybudování kamerového systému, investice do vodovodního 
a kanalizačního řadu, napojení Čánky na ČOV, přístavba KND, 
kruhový objezd u lékárny, zřízení městské policie, odkoupení či 
získání klášterní zahrady, zainvestování pozemků pro výstavbu 
rodinných domů, vybudování výtahu v budově městského úřadu, 
obnovení provozu v Tesle, oprava povrchu hlavní komunikace přes 
Opočno, oprava cesty na Podkostelí (štětová cesta), výstavba bytů 
v hotelu Opočno, dokončení cyklostezky, vybudování rybníku k ví-
ceúčelovému využití, podpora podnikání a tvorba pracovních míst. 

Pro přehlednost uvádím konečné pořadí nejvíce preferovaných akcí:
1. výstavba obchvatu
2. oprava či výstavba chodníků
3. oprava místních komunikací
4. rekonstrukce čp. 2 (bývalá zámecká vinárna a soud)
5. vybudování veřejného hřiště
6. dostavba zimního stadionu

Oprava chodníků a místních komunikací je jistě zapotřebí. Drob-
né opravy jsou průběžně realizovány Technickými službami měs-
ta Opočna a větší rekonstrukce jsou již zpracovány projekčně a 
postupně se budou realizovat. V současné době probíhá realizace 
rekonstrukce místní komunikace Kodymova, Baštecká, Komen-
ského a části ulice Charouzova. Je vybrán dodavatel stavby točny 
u vlakového nádraží, na kterou město Opočno získalo dotaci od KHK.
 Rekonstrukce čp. 2 (bývalý soud a Zámecká vinárna) bude 
opravdu velkou akcí a je nezbytné na začátku zpracovat studii, kte-
rá bude řešit nejen stavební úpravy, ale i budoucí využití objektu. 
Určité nápady  máme, na mnohé jste nás přivedli i vy, ale letos se 
podaří alespoň oprava fasády, která navázala na loňskou opravu 
oken. Objekt v „novém kabátu“ byste měli mít možnost vidět už 
letos o Porcinkuli.

Jaká oblast veřejného prostranství by podle vás vyžadovala 
nejakutnější zásah?
 U této otázky měli respondenti seřadit nabízené možnosti dle 
vlastního uvážení. Měli možnost i uvedení vlastního názoru na lo-
kalitu, která by vyžadovala investici. Výsledné pořadí je následující:
1. chodníky
2. místní komunikace
3. zeleň – parčíky ve městě
4. úpravy Kupkova náměstí
5. veřejné hřiště
6. úpravy hřbitova a urnového háje

Další návrhy, které se v dotaznících objevovaly:
 Obchvat města, úpravy lokality Švamberk, Štefanka, rekon-
strukce čp. 2, železniční přejezd, záchytné parkoviště, prostor za 
zvonicí, nedostavěné sídliště za MŠ, schůdky naproti skluzavce na 
koupališti, chodník k oboře a od DD k náměstí, komunikace Pod-
kostelí, péče o čistý vzduch ve městě.

A s čím se již, na základě vašich podnětů, začalo? 
 V současné době je zpracována projektová dokumentace na 

úpravu chodníků v Nádražní ulici, na úpravu uličky na Švamber-
ku, na úpravu vjezdu ke knihovně a některé další.
 Na webových stránkách města Opočna, v odkazu samospráva 

– investiční akce, si můžete prohlédnout studii na úpravu parčíku 
u Jordánku, studii na vybudování hřiště pro náctileté v Pohořské 
ulici u MŠ, studii na úpravu místa u sv. Jána a studii na úpravu 
urnového háje.
 Dále se připravuje architektonická soutěž na úpravu Kupko-
va náměstí. Tato akce bude jistě pro město Opočno významná a 
bude připravována ve spolupráci i s vámi, kteří budete mít zájem 
se do zpracování studie zapojit. Budou osloveni architekti, kteří 
budou formou architektonické soutěže připravovat návrhy. Ty 
pak bude připomínkovat nejen zastupitelstvo a odborná komise, 
ale i široká veřejnost. Jde přece o centrum našeho města, ve kte-
rém se chceme všichni cítit příjemně a být na něj hrdí.
 Všechny tyto akce určitě nebudou realizovány v letošním roce, 
ale zastupitelé města Opočna vám dali za pravdu a postupně se 
jejich realizace připravuje. 
 Děkujeme za vaše podněty k těmto bodům a budeme se sna-
žit získat co nejvíce peněz z dotačních titulů a tím pádem zreali-
zovat co nejvíce investičních akcí, aby bylo Opočno zase o něco 
krásnější. 
 Informace o dalších výsledcích dotazníkového šetření nalez-
nete v příštím vydání ON.               Mgr. Renáta Černá, tajemnice

s p o l e č e n s k á  k r o n i k a

v ý z N a M N é  J u b i l e u M  O S l a v i l i :
Marie Faltová 5. 6. 1933
Božena Tošovská 12. 6. 1924
Lidmila Štrauchová 19. 6. 1928
Stanislava Senková 19. 6. 1928
Ladislav Nýč 27. 6. 1927

n o v i n k y  v  o d P a d o v é m 
h o s P o d á ř s t v í

Po přemístění stanoviště kontejnerů v Pohořské ulici (od základní 
školy na parkoviště za zimní stadion) a vybavení dvou stanovišť 
bílými kontejnery na použité oděvy a textilní materiály (stanoviště 
za zimním stadionem a u Jordánku) tu máme další aktuality z od-
padového hospodářství. V kontejnerovém stanovišti u Jordánku 
přibyl nový červený kontejner na malá elektrozařízení do velikosti 
30 x 50 cm, což odpovídá standardní velikosti počítače. Větší 
elektrozařízení sbírají čánečtí hasiči a je možno je ukládat na plochu 
k tomu určenou u hasičské zbrojnice v Čánce. Rada města na svém 
jednání dne 24. 6. 2013 odsouhlasila pro občany našeho města 
možnost bezplatného ukládání objemných a nebezpečných odpadů 
i elektrospotřebičů na skládce v Křovicích. Organizované jarní 
a podzimní mobilní sběry těchto komodit zůstávají beze změny. 
Město vychází vstříc občanům, kteří se těchto odpadů potřebují 
okamžitě zbavit nebo je nemají možnost delší dobu uskladnit. Do-
pravu odpadů na skládku si zajišťují občané na vlastní náklady. 
Rozšíření této služby je s firmou dohodnuto od začátku července 
letošního roku. Při předání odpadu na skládce se občané města 
prokáží platným občanským průkazem! 
 Odpady, které lze bezplatně odevzdávat na skládce v Křovicích: 
autobaterie, monočlánky, upotřebené oleje, barvy, rozpouštědla, 
kyseliny, hydroxidy, odmašťovací přípravky, fotochemikálie, pesti-
cidy, vyřazené léky, zářivky a ostatní odpad s obsahem rtuti (např. 
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Knihovna bude otevřená celé léto. výpůjční doba se nemění.
Oddělení pro dospělé: po, čt 8 - 12, 13 - 17.30
Oddělení pro děti: po, st 12 - 16.30

k n i ž n í  n o v i n k y

Oddělení pro dospělé
– Petra Braunová, Nina Divíšková: Nina 
 Životní příběh herečky. 
– Michelle Diener: Strážkyně králových tajemství 
 Historický román. 
– Martin Dubánek-Pavel Lach: Malá kniha o velkých bunkrech 
 Největší pevnostní stavby světa 1918 – 1945. 
– Václav Erben: Vražda ve společnosti Consus 
 Detektivka. 
– Gerhard Hörner: Rychlé čtení 
 Čtěte rychle a efektivně. 
– Klára Janečková: Prokletý původ 
 Román. 
– Tamara McKinley: Neúprosný žár 
 Román. 
– Mnichov, Bavorsko a Salcburk 
 Průvodce. 
– Alois Pavlůsek: Motocykly Jawa 
 Historie-technika-prototypy-sport. 
– Tasmina Perry: Prvotní hřích 
 Román. 
– J.K.Rowlingová: Prázdné místo 
 Román. 
– Václav Vlk: Krby v interiéru 
 Moderní krbové sestavy. 

Oddělení pro dospělé
– Sylvia Heinleinová: Bláznivá teta a já
 Ze života dětí.
– TOPP: Originální scoubidou
 Návody na vyrábění z bužírek.
– R. R. Russell: Deník mimoňky 3
 Příběhy netalentované pop hvězdy.
– Rick Riordan: Rozhodující bitva
 Závěrečný díl série o Carteru Kaneovi.
– Franziska Biermann: Líný kocour Josef
 Co všechno uděláte, abyste se zbavili blechy?
– Lenka Rožnovská: Dědo, ty jsi indián
 Humorný příběh. Velká písmena.
– Hilde E. Gerardová: Heřman Hmmm a případ Černé sedmy
 I strašidla mohou být v ohrožení!
– Regina Bizzi: Píseň pro Musu
 Další příběh Winx Clubu.
– Kes Gray: Nelly, hlídačka příšerek
 Druhý díl o chůvě malých strašidýlek.
– Thomas Brezina: Zlato hraběte Drakuly
 Čtyři kamarádi v akci.
– Schwabiková, Botková: Cesty dětí do staletí
 Jak Běla a Kuba poznávali naši historii.
– Peyo: Šmoulinka, Šmoulí hlad
 Komiks o Šmoulech.

teploměry), vyřazené elektrospotřebiče. Vyřazené kompletní 
elektrospotřebiče nejsou odpadem, ale elektrozařízením, které 
podléhá tzv. zpětnému odběru a město neplatí za jejich likvidaci! 
Je proto třeba, aby občané přinášeli elektrospotřebiče kompletní, 
aby mohly být zařazeny do zpětného odběru! Dále je zde možno 
bezplatně ukládat biologicky rozložitelný odpad (listí, menší větve, 
trávu, nepoužitelné ovoce a zeleninu, natě a jiný rostlinný odpad 
z domácnosti atd., tedy kompostovatelný odpad, který nesmí obsa-
hovat jiné příměsi, jako kamení, plasty, kovy atd.), starý nábytek a 
rozměrnější věci, které nelze likvidovat obvyklým způsobem (např. 
matrace, kočárky, lyže, koberce). Na skládce nelze bezplatně uklá-
dat stavební a demoliční odpady, které vznikají při přestavbách 
nebo rekonstrukcích bytů či domů. 
 Na podatelně Městkého úřadu v Opočně bude nově umístěn 
sběrný box na použité inkoustové cartridge a laserové tonery do 
tiskáren, který je určen pro širokou veřejnost (ekologický program 
firmy Cart4Future z Brna).                              jk

c o  s e  b u d e  d í t 
o  P r á z d n i n á c h

Stále bude pokračovat rekonstrukce ulic Komenského, Baštec-
ká a Kodymova. Po loňské opravě a částečné výměně oken čp. 2 
na Trčkově náměstí pokračuje město v rekonstrukci této budovy 
obnovou fasády. Další akcí bude vybudování točny a odstavné 
plochy pro parkování aut u vlakového nádraží v Opočně. Na 
tuto akci má město dotační prostředky ve výši 2 miliony Kč od 
Královéhradeckého kraje. Menší akcí je oprava asfaltového po-
vrchu v kopečku ke vratům u knihovny.  Bohužel štěrkem vysy-
paná cesta od vrat ke dveřím knihovny zůstane. Jedná se o poze-
mek, který není ve vlastnictví města Opočna. Uzavírán je i areál 
budovy základní školy čp. 313. Z Pohořské ulice je nad schody 
osazena uzamykatelná branka, opravena jsou i vrata ze Skuher-
ského ulice.  Dojde také k osazení vrat z ulice Nádražní a opravě 
vjezdu. Při návrhu vrat se vycházelo z historických snímků, kte-
ré poskytla letopisecká komise. Mnozí jste si jistě všimli, že v Se-
verním sektoru zmizela socha sv. Jána, která je v současné době 
restaurována. V podzimních měsících se upraví prostranství u 
sv. Jána v Severním sektoru. Na tuto akci město získalo dotaci 
od Státního zemědělského intervenčního fondu. Smlouva je 
uzavřena na výměnu střešní krytiny a zateplení stropů budovy 
polikliniky. U této akce se čeká na příznivější předpověď počasí.  
V případě příznivého vývoje rozpočtu jsou projektově připrave-
ny další akce.                   Fi.

- Rada města nesouhlasí se zrušením podjezdu u ná-
draží, trvá na jeho zachování. Souhlasí se snížením průjezdné 
výšky u podjezdu na 2,60 m z důvodu rekonstrukce kolejiště.

- Rada města rozhodla o pronájmu ambulance na po-
liklinice v areálu nemocnice panu MUDr. Abdulbasetu Hafu-
dovi za účelem jejího využití pro ordinaci urologie, a to 1 den 
v týdnu.

- Rada města souhlasí s přidělením funkce kronikářky 
paní Mgr. Renatě Rýdlové.

- Rada města rozhodla o rozšíření služeb v odpadovém 
hospodářství (od 1. 7. 2013) s možností  bezplatného předání  
objemných a nebezpečných odpadů občany města Opočna na 
skládku v Křovicích. 
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nezapomeňte na tradiční anenskou pouť v Rokytnici v Orlic-
kých horách, kde budou k vidění původní řemesla, ale také vás 
čeká spousta zábavy, výstavy, koncerty a soutěže. 
 

s o u t ě ž  2 0 1 3  -  ř e m e s l o  m á 
z l a t é  d n o

Přestože se Opočno mohlo v minulosti chlubit více mistry ře-
mesla ševcovského (v adresáři z roku 1901 jich je rovná desít-
ka), ve vašich odpovědích jste jmenovali tři. Pana Schejbala, 
který měl svou ševcovskou dílnu na tzv. Pecírku - v domě čp. 
258 (později tam byl i obuvník pan Hodoval), pana Přibyla (díl-
na u restaurace Praha) a Jana Chudého. 
 Jedna odpověď byla doplněna i vzpomínkou. Ve třicátých le-
tech se prodávala „tovární“ obuv, ale někteří ševci ji doplňovali 
tou svojí, ručně šitou, zároveň boty i spravovali. Boty musely 
vydržet co nejdéle. Ti, kdo neměli peněz nezbyt, se snažili své 
boty co nejvíce šetřit, a tak chodili často „bosky“. Mohli jste tak 
potkat děti, které šly do školy i z větších vzdáleností – někdy 
až z přilehlé obce – naboso, botky měly zavěšeny přes rameno. 
Obuly si je teprve před náměstím. Boty tak mohli dědit další 
sourozenci. 
 Dnešní senioři rádi vzpomínají také na obuvníka Josefa Ho-
dovala, který prý už obuv nevyráběl, ale spravoval. Pecírek, kde 
měl svou dílnu, byl místem jejich dětských her, ovšem někdy 
byli při svém dovádění hluční a museli dostat lekci. Pan Hodo-
val měl ve své dílně odsávanou brusku na podpatky. Odsává-
ní bylo vyvedeno kousek od země, asi půl metru před domem. 
Děti rády čichaly ohřátý vzduch z obrusu, ale jednou se jim to 
nevyplatilo. Pan Hodoval pořádně přitlačil a z ústí roury se na 
malé nezbedy vyfoukly černé piliny a prach. Jeho výchovná me-
toda se prý osvědčila, nějaký čas se rouře zdaleka vyhýbaly.
 Se soutěží se přes prázdniny rozloučíme. Také letopisecká 
komise přeruší na dva měsíce své služby pro veřejnost, ale se-
tkávat se bude dál – připravujeme pro vás promítání. Užijte si 
krásné dovolené, užijte si i procházky po našem milém Opočně. 
K nim připojujeme na rozloučení inzerát obuvníka Jana Chu-
dého, který je vytištěn ve Stručném průvodce a adresáři města 
Opočna (r. 1901).

S přáním krásného léta letopisecká komise. 

LETNí AKCE NA DěTSKéM ODDěLENí:
Výstavky: René Goscinny, Martina Drijverová, Hana Doskočilová
Soutěž: Letní aktivity
Tvořivá dílna: Prázdninové kolíčkování
(probíhá v půjčovní dobu – pondělí a středa 12 - 16.30)

 Kompletní přehled všech nových knih naleznete na stránkách 
knihovny www.opocno.cz/knihovna, On-line katalog, Seznamy a 
novinky.

d e s t i n a c e  o r l i c k é  h o r y 
a  P o d o r l i c k o  P ř e d s t a v u j e 

k a r t u  h o s t a

Od 28. 6. 2013 si budou moct návštěvníci Orlických hor a 
Podorlicka zpříjemnit svůj pobyt díky KARTĚ HOSTA. Její 
držitelé získávají vybrané služby zdarma a k tomu další slevy, 
které budou moci čerpat i při příští návštěvě – JEDNÁ SE O 
PRVNÍ TAKOVOU KARTU V SYSTÉMU ALL INCLUSIVE V 
ČESKÉ REPUBLICE. Z vybraných můžeme zmínit např. jízdu 
lanovkou v Deštném zdarma či pamětní minci vyraženou pří-
mo u zvonaře.
 Karta bude v prodeji v informačních centrech a dalších 
smluvních místech po celém regionu. Zdarma kartu získají ná-
vštěvníci, kteří se ubytují ve vybraných ubytovacích kapacitách 
na 3 a více nocí. A nejen že ji od svého ubytovatele získají zdar-
ma, ale dostanou na ni ještě speciální kredit.
Více na www.orlickakarta.cz

ČeRveNeC v ORliCKýCH HORáCH a PODORliCKu 
Vážení čtenáři,
i v červenci bychom vás rádi pozvali 
na některé akce, které se v našem 
krásném regionu konají
ZA KULTUROU I ZÁBAVOU: 
Velmi nabitý bude první červencový 

víkend. V Deštném v Orlických horách na vrchní Orlici na dny 
5. - 6. 7. 2013 připravili první ročník akce Prázdninové otví-
rání Orlických hor. Uvidíte slavnosti ohně a nití, navštívíte 
tradiční výstavu výtvarníků „Mezi horama“ a zažijete den ote-
vřených dveří „Na Kopečku“. Tady nesmíte chybět. 
 Ve „Znamení páry“ se v letošním roce uskuteční v letohradě 
Řemeslnická sobota, a to 6. 7. 2013, která se koná za každého 
počasí.
 Kulturní festival Orlickou bránu můžete navštívit v Žamber-
ku od 19. do 20. 7. 2013 a čeká na vás zaručeně bohatý dopro-
vodný program. 
 Poslední víkend v červenci - od 26. do 28. 7. 2013 - určitě 
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k a l e n d á ř  a k c í  —

č e r v e n e c

 7. května – 8. září v KND 
— TEN UMí TO A TEN ZAS TOHLE
 Výstava tvorby opočenských občanů.
 17. června – 7. července výstava obrazů MUDr. R. Vondrušky a  
 J. Barnetové
 8. července – 28. července výstava obrazů L. Snopkové
 29. července – 18. srpna výstava obrazů M. Práta a J. Novotného
 Pořádá město Opočno.

 24. května – 31. září ve výstavní síni F. Kupky, první nádvoří  
 zámku Opočno

— JOSEF ČAPEK - PODOBY
 Výstava originálů obrazů Josefa Čapka.
 Út - Ne 9 - 12 a 13 - 16
 Pořádá město Opočno.

 3. července až 11. srpna v KND
— JINÁ SKUTEČNOST
 Putovní výstava F. Kupky
 Pořádá město Opočno a Královéhradecký kraj.

 středa 3. července v Mariánském kostelíku od 18 hodin
— KOMPONOVANÝ POŘAD: A CO VY, PANE KOLEGO 4…
 Pořádá Opočenská beseda.

 pátek 5. července na Kupkově náměstí od 11 do 14 hodin
— PREZENTACE VOZŮ ŠKODA

 pátek 5. července v Mariánském kostelíku od 18 hodin
— ZÁVěREČNÝ KONCERT ÚČASTNíKŮ 
 HUDEBNě INTERPRETAČNíCH KURZŮ
 Pořádá Opočenská beseda.

 5. - 7. července na zámku Opočno
— SVÁTKY S RŮŽí
 Pořádá NPÚ.

 sobota 6. července v Čánce
— ČÁNECKÝ POHÁR
 Soutěž v požárním útoku pro okolní SDH.

 pátek 12. července v Mariánském kostelíku od 19.30 hodin
— KVARTETO APOLLON
 Pavel Kudelásek – housle, Radek Křižanovský – housle, 
 Pavel Ciprys – viola, Pavel Verner – violoncello
 Pořádá Opočenská beseda.

 sobota 20. července na Trčkově náměstí od 16 hodin
— OPOFEST
 Multižánrový festival.
 Vystoupí kapely Laridenn, Plný Brejle, Band - a - SKA, 
 Rádio Jerevan, The Kingsize Boogimen, G - point Function
 Pořádá město Opočno.

 26. července v obrazárně zámku Opočno od 19 hodin
— KONCERT STUDENTŮ KONZERVATOŘE PARDUBICE
 Pořádá Opočenská beseda.

v  č e m  j e  k v a r t e t o 
a P o l l o n  j i n é  -  P o z v á n k a

Koncerty cyklu Opočno hudební k nám pravidelně zvou význam-
né osobnosti naší hudební scény, přesto ti, kdo se představí v Ma-
riánském kostelíku v pátek 12. července, budou v jistém směru vý-
jimeční. Kvarteto Apollon totiž do svého repertoáru zařazuje vedle 
klasických děl také skladby jazzové, pro spolupráci ho vyhledávají 
i popové a rockové skupiny. Repertoárovou pestrostí si tak získalo 
Kvarteto Apollon posluchače mnohých pódií. 
 Ve všem ostatním dodržuje kvarteto laťku nastavenou dalšími 
koncerty cyklu Opočno hudební. Tím je míněna úroveň a věhlas. 
Kvarteto se s úspěchem účastní světových festivalů, má za sebou 
turné po Anglii, Japonsku, Španělsku, Belgii, Rakousku, Turecku, 
Švédsku, Francii, Spojených arabských emirátech a dalších ze-
mích. Nyní je tedy na řadě Opočno: Kvarteto apollon vystoupí 
v Mariánském kostelíku v pátek 12. července od 19.30 hodin.
 A své výjimečnosti dostojí. Z první poloviny koncertu jmenujme 
např. Antonína Dvořáka, v druhé části se přiblížíme k současnosti. 
Zazní např. dílo Pata Methenyho (nar. 1954), mimořádně produk-
tivního skladatele a geniálního kytaristy, který dnes patří k nejvliv-
nějším a nejvytíženějším jazzovým hudebníkům.               dm

P r o č  s e  s v á t k y  s  r ů ž í  t ě š í 
t a k o v é  n á v š t ě v n o s t i ?

Občas se člověku zdá, že věci přicházejí jako na zavolanou. Většinou 
to přisoudíme náhodě. Někdy je však těch náhod tolik, že to snad ani 
náhody nejsou. Že by to všechno přece jen někdo řídil? Že by to byly 
takové malé zázraky? Určitě ten pocit znáte také.
 Zámek se chystá k akci, k jejímuž plnému pochopení mi pomohla 
náhoda. Nebo malý zázrak. Jak chcete. Připravují se Svátky s růží. Od 
pracovníků zámku, kteří se na přípravách podílejí, jsem zjistila mno-
hé. Kolik růží bude použito do květinových vazeb, kdo je připravuje, 
kolik vazeb návštěvníci uvidí atd. Ale čím to je, že živé květy přive-
dou do Opočna každoročně tolik návštěvníků? Odpověď přišla jako 
zázrakem. 
 V sobotu před psaním tohoto článku jsem navštívila jeden nedale-
ký zámek. Spolu s ostatními jsem s úctou a obdivem procházela jed-
notlivými pokoji, až jsme došli k poslednímu. Když se otevřely jeho 
dveře, náhle jako by se před námi rozjasnilo a „rozvonělo“. Nebylo to 
jen jasnějšími barvami obrazů a otevřenými okny, ale i tím, že v tomto 
jediném pokoji voněly živé květy. V ostatních komnatách byly vazby 
neméně krásné, ale z nejrůznějších plodů či květů sušených. Teprve 
při tomto srovnání jsem pochopila, proč je při Svátcích s růží Opočno 
tolik vyhledávané. 
 Pokud jste v našem zámku už nějaký ten rok nebyli, přijměte po-
zvání od královny květin. Zve vás na čtvrtý ročník Svátků s růží, při 
nichž jsou expozice nazdobeny historickými květinovými vazbami. 
Dominovat budou opět růže, kterých bude při vázání použito více než 
pět set. Ale ve vazbách uvidíte i stovky květin jiných druhů, ze šlechtě-
ných například lilie, gladioly nebo kurkumy. 
 Svátky s růží proběhnou na našem zámku ve dnech 5. až 7. čer-
vence. Rozjasní a „rozvoní“ se při nich celý zámek, v pokojích totiž 
bude rozmístěno celkem čtyřicet květinových vazeb. Přestože se 
akce těší velké návštěvnosti, zájemci nemusí mít strach z dlouhých 
čekacích dob na prohlídku. Po zkušenostech z předchozích ročníků 
bude posílen stav průvodců. A pokud chcete být tak trochu „natěšeni 
dopředu“, můžete si prohlédnout fotografie z loňského ročníku. Jsou 
na webových stránkách zámku – www.zamek-opocno.cz.               dm
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m i l í  P ř á t e l é  h i s t o r i c k Ý c h 
t a n c ů  a  d á v n é  k u l t u r y

 Zveme vás srdečně na víkendový kurz renesančního tance, který se koná 
v Opočně 13 - 15. září. Kurz povede přední znalkyně renesančních tanců 
v Čechách, Hana Tillmanová (http://tanec. tillwoman.net/). Kurz je určen 
pro začátečníky i zkušenější. Nácvik tanců bude probíhat od pátku odpo-
ledne, kdy se účastníci sejdou a domluví podrobnosti. Místo nácviku zvolí-
me dle počtu přihlášených a též počasí (kostelík, divadlo, plenér - Trčkovo 
náměstí - dle domluvy). Tančit mohou samozřejmě i dvě ženy (muži) spolu. 
Ubytování:  Možné zdarma na vlastních karimatkách, jídlo - dostatek re-
staurací v nedalekém okolí + co kdo dodá ...
Oblečení:  Pro nácvik použijeme pohodlné oblečení - tričko a kalhoty, pro 
dámy široká sukně, boty s měkkou podrážkou. 
Pro vystoupení by bylo vhodné dobové oblečení, ale není nezbytné, když ho 
někdo nemá. Dámy by pak ale na vystoupení měly mít dlouhou širokou suk-
ni a nějakou světlou blůzku nebo tričko, pánové dlouhé kalhoty a světlou 
košili. 
kurzovné:  300 Kč na víkend, studenti 150 Kč.
 

Přibližný harmonogram kurzu:
pátek odpoledne: sraz a registrace účastníků 18.00 učebna hudební nau-
ky ZUŠ – domluva praktických náležitostí.
sobota:  cca od 9.00, celodenní studium (dopoledne – odpoledne) a nácvik 
řady připravených tanců. 
(rozcvička, nácvik dvorských tanců, seznámení s dobovými formami dvor-
ského chovaní kavalírů a dam, popis dobové komunikace při tanci atd.), 
oběd, možná návštěva zámku.
neděle: celodenní nácvik, večer živé vystoupení (dobrovolné) účastníků 
s předtančením lektorky a jejího partnera. Vystoupení doprovodí živá kape-
la s historickými nástroji.

V případě zájmu kontaktujte do konce letních prázdnin emailem: re-
mes.ka@gmail.com, 776863458.
 Nenechte si ujít výborný pohybový relax, spojený se setkáním se zajíma-
vými lidmi, v kulisách renesančního Opočna!!!

m n o h o s t  r o z P t y l u j e , 
n e m n o h o s t  s o u s t ř e Ď u j e 

Když obecenstvo povstane a nadšeně tleská, je to asi nejvyšší ocenění, kte-
rého se může účinkujícímu dostat. Opočno takto „povstalo“ během 14 dnů 
dvakrát. Přitom se jednalo o zcela odlišná představení. To svědčí o lecčem. 
Třeba o tom, že nabídka je pestrá. Ale také o tom, že opočenský divák je scho-
pen reagovat spontánně a pokud ho program nadchne, dá to najevo. 
 Muzikál Král zbojníků měl svou premiéru v neděli 9. června. Vivat Come-
nius se Opočnu představil o dva týdny později. V druhém případě patřil ap-
laus Alfredu Strejčkovi, Štěpánu Rakovi a Janu Amosu Komenskému. Není 
snadné popsat to, co asi každý z diváků zcela zaplněného Mariánského 
kostelíka cítil, naštěstí se k panu Ivo Kašparovi dostalo jedno poděkování, 
mluví za nás všechny.  Bylo určeno oběma protagonistům večera:
 Dobrý den pane Raku, dobrý den pane Strejčku, dovolte mi, abych vám 
oběma  srdečně poděkoval za jedinečný zážitek, kterého se mi dostalo při 
vašem včerejším koncertu v Opočně. Vaše mistrovské hudebně-recitační 
vystoupení mi pootevřelo další část mého chápání a poznání a místy mi až 
mráz po zádech běhal! A jak jsme si s mým sedmnáctiletým synem po kon-
certu vyměňovali dojmy, i on si koncert velmi užil. Myslím, že je to pro něho 
i cenný vklad před odjezdem na roční studijní pobyt. 
 Ještě jednou srdečný dík! Váš koncert mě mimořádně obohatil a ukázal 
mi J.A. Komenského v novém světle. 

 Slova pronášená během pořadu Vivat Comenius byla nadčasová. Jak 
ta, určená mocným tohoto světa, tak i slova, která se týkají každého z nás. 
Třeba o tom, že je lépe dělat jednu věc důkladně, než (však víte…), neboť 
mnohost rozptyluje, nemnohost soustřeďuje. Tím se dostávám k tomu 
prvnímu potlesku vestoje, který si zasloužil Král zbojníků, muzikál o Robi-
nu Hoodovi. V tomto případě patřil aplaus všem účinkujícím. Jmen by bylo 
mnoho, ale budu ctít přístup paní učitelky Petry Flígrové. Když se v ZUŠ 
tvořil text plakátu a zvažovali jsme uvedení hlavních herců, odpověděla 
jednoznačně: „Všichni ze sebe dávají to nejlepší. Celkový dojem z muzikálu 
ovlivňují všechny postavy, nejen ty hlavní.“ Po zhlédnutí představení jsme jí 
museli dát za pravdu. Skvělé výkony jednotlivců nepůsobily odděleně, byly 
součástí celku, který na jevišti žil společným životem, společným příběhem 
o lásce a o boji dobra proti zlu. Klobouk dolů před všemi účinkujícími, klo-
bouk dolů před těmi, kdo je k takovým výkonům dovedli! Velké poděkování 
jim a všem dalším, bez jejichž pomoci by se Král zbojníků neobešel. 
                             dm
P.S. Uzávěrka ON byla v úterý 25. června. Večer v den uzávěrky se příběh o le-
gendárním Robinu Hoodovi znovu opakoval pro veřejnost. Opět se hrálo pro 
zaplněný sál Kodymova národního domu, opět Opočno při potlesku povstalo.  

P o d ě k o v á n í

    V životě každého dítěte je osoba učitele či učitelky významná, na tom se 
jistě všichni shodneme. Ta úplně první je velice důležitá a mnohdy nezapo-
menutelná po celý další život. Naše děti, žáci nynější 3. B. měli to obrovské 
štěstí a při nástupu do první třídy na ně čekala paní učitelka Jana Rejzková, 
která je právě takovou osobností. Vždy s úsměvem, vtipem a dobrou nála-
dou provázela naše děti nejen výukou, ale vštěpovala jim lásku k přírodě, 
vlasti, kultuře, k ostatním lidem i k sobě navzájem. Podařilo se jí z dětí 
vytvořit dobrý a funkční kolektiv. Chodit k paní učitelce na třídní schůzky 
byla pro nás rodiče vždy radost. Je totiž obdařena vzácnou vlastností a na 
svých žáčcích se snaží vždy vyzdvihnout jejich klady. A mezi námi, který 
rodič nerad slyší, jak je jeho dítě úžasné! Často se dětem i nám rodičům vě-
novala ve svém volném čase, což není vůbec samozřejmostí. Zavedla pro-
jekt rodičovských kaváren, tj. setkávání rodičů mimo školu a tím možnost 
probrat mnoho věcí a témat, na které se při běžných třídních schůzkách ne-
dostává čas. Pro nás to bylo velice přínosné, ale abychom se o paní učitelce 
nevyjadřovali jen my – rodiče, dejme prostor našim dětem. Zeptali jsme se 
jich, co je napadne jako první, když se řekne jejich paní učitelka. Nejčastěji 
se opakovala slova jako: milá, hodná, vtipná (což oceňovali hlavně kluci), 
usměvavá, je nejlepší učitelka na světě, je spravedlivá, je nejchytřejší, je 
nejúžasnější a nemám víc slov. Také často všichni litují, že se budou muset 
se svou paní učitelkou rozloučit a přenechat ji novým prvňáčkům. Snažiliy 
se dokonce orodovat u paní ředitelky, aby je mohla učit i nadále, ale bo-
hužel to nejde. Proto bychom Vám chtěli, paní učitelko, poděkovat za Vaši 
skvělou práci, za nasazení, nadšení a elán, které jste věnovala našim dětem. 
Pro ně i pro nás to byly skvělé a nezapomenutelné tři roky. 
 Přejeme Vám mnoho úspěchů a sil do dalších školních let, mnoho zdraví 
a mnoho spokojených a šťastných žáků. 

             Za žáky 3. B a rodiče Akční výbor rodičovských kaváren. 

k o n e č n ě !

Už několik let za sebou se opakovala stále stejná písnička. S nadějí se ozýva-
la vždy, když Opočnem letěli čápi: „Snad u nás zůstanou!“ Většinou chvíli 
zůstali, o to větší bylo zklamání, když zase uletěli. A tak není divu, že letošní 
rodinka (na komíně u bývalé Tesly) je středem pozornosti mnoha Opočeňá-
ků. Patří mezi ně i Luděk Hamáček, díky jehož fotkám máme o životě naší 
rodiny patřičný přehled. Jedna z prvních byla pořízena v dubnu, kdy se zde 
čápi usadili:
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 V květnu už bylo jasné, že letošní rok je průlomový - čápice se usadila na 
vejcích. Na fotce z června už jsou dvě čápata (snad je uvidíte i v tomto malém 
formátu). Luděk má u fotky popisku: 21. června 2013. Celý týden panují 
obrovská vedra (34°C ve stínu). Čápice celý den statečně stojí a chrání 
čápata před sluncem. 

 Luděk Hamáček není sám, kdo hnízdění s napětím sleduje. Objektivu 
pana Černého neunikl ani okamžik, kdy rodinku napadl cizí čáp. A právě pan 
Černý má zásluhu na tom, že u nás čápi konečně zůstali. Ale to zas příště… 
 Teď zpět k dnešním ON. Pokud jste na malé fotografii objevili dva čapí 
sourozence, určitě vám nebude dělat problém najít na následujícím plakát-
ku OPOFESTU skupinu Laridenn. Bude novinkou. I když festival vítají hlav-
ně mladí, zahájení v podobě Laridennu potěší i ty dříve narozené, nenechte si 
tedy začátek ujít. Tato skupina k nám přinese středověk v poněkud rozmarné 
podobě: „Laridenn, toť potulná verbež bardská, minstrelská i kejklířská 
jakási, jež zkazky i písně dávné s sebou přináší!“               dm

d ě t i ,  h Ý b e j t e  s e  s  h u d b o u ! 

Zdravý životní styl a pohyb. To jsou dvě věci, které spolu zajisté souvisí, jsou 
na sobě závislé a jedna bez druhé může těžko existovat. Ale jak toto spojení 
působí na veřejnost? Ve většině případů se při vyslovení těchto pojmů mno-
ho lidí ihned zalekne a nemají zájem o tom dále něco slyšet. Ale proč tomu 
tak je? O tom jsem si povídala s paní Terezou Přibylovou, která na období 
prázdnin chystá akci spojenou právě s pohybem a zdravým životním stylem.
Když slyším o zdravém životním stylu, zabliká mi v hlavě červený majá-
ček. Čím to může být? 
Domnívám se, že jsou za to odpovědná média. Na lidi se sypou reklamy ze 
všech stran, a to v podobě nejrůznějších diet, které stejně nakonec končí jo-jo 
efektem, což způsobuje demotivaci lidí nadále pokračovat. Proto je zapotřebí 
hubnout správným způsobem, tedy zdravě a s dostatkem pohybu. A co víc, 
k tomuto stylu života je nutné vést už své ratolesti.
Právě pro děti je Vaše prázdninová akce. Lze se něco naučit za pouhé dva měsíce?
Vždyť to jsou právě děti, které se učí všemu rychle. A ještě rychleji se učí, 
pokud je to podáno formou hry a zábavy. Na to jsem myslela při přípravě. 
S myšlenkou zdravého životního stylu a pohybu se děti sžijí ve formě legrace 
a hry. Ta bude provázet celou prázdninovou akci.
Vím, že akce bude určena dětem zhruba od 8 do 15 let, ale zatím nevím 
název. Jak byste ji nazvala?
Cílem bude děti a mládež motivovat k přirozenému pohybu, proto bych tuto 
akci pojmenovala „Děti, hýbejte se s hudbou“. Jak už samotný název napo-
vídá, budu vycházet z hudby, neboť každé dítko rádo poslouchá muziku a 
k tomu si i rádo zatančí, tak proč děti touto formou nemotivovat k pohybu, 
který je každému dán od přirozenosti? Stejně jako byla kdysi přirozená ze-
leninová strava, byl přirozenou součástí života i pohyb. Nikdo nikdy přece 
nemusel učit děti pohybovat se.
Myslíte si tedy, že nestačí o zdravém životním stylu se svými dětmi pouze 
mluvit?
Ze své osobní zkušenosti mohu říci, a myslím, že tím hovořím i za ostatní, 
že i když o něčem slyším stále dokola, nemusí to být vždy stoprocentně efek-
tivní. Neboť pokud si v dětství osvojím špatné stravovací návyky a negativní 
přístup k pohybu, jejich odbourávání stojí neskutečně mnoho úsilí a námahy. 
A vysvětlit dětem, že si za peníze na svačinu nemají kupovat například chipsy, 
to je náročné. Vždyť ony jim přece tolik chutnají. 
Souhlasím, že chipsy nejsou svačina právě nejzdravější. Ale jak o tom 
přesvědčíte děti?
Přesvědčování se po čase míjí účinkem. Pro každého z nás je ideální, když 
pochopí, že má možnost sám rozhodnout o svém životě. Pokud se dětem sta-
ne zodpovědnost za své tělo přirozenou součástí života, bude vyhráno. Děti 
si rády hrají, proto nejpřijatelnější formou pro cokoliv je hra. Hrou je chci 
naučit tomu, co je pro jejich tělo nejlepší. 
A tak se dostáváme k jádru věci. Kde se k této hře, za níž se skrývá mno-
hem víc, děti dostanou? Jak mají postupovat rodiče? 
Mohu-li, odpovím na poslední otázku přímo rodičům. Více o této prázdni-
nové akci se mohou vaše děti dozvědět na schůzce, která proběhne v hote-
lu Holub v pondělí 8. července od 9 hodin, kde vaše ratolesti seznámím 
s pohybem, který pro ně chystám. Na schůzce vaše děti rozdělím do dvou vě-
kových skupin, přičemž se každé skupince budu věnovat zvlášť, v rozdílnou 
hodinu. První skupinka bude pro děti ve věku od 8 do 11 let a do skupinky 
druhé budou patřit děti starší, tedy ve věku od 12 do15 let. Rodičům mohu 
poskytnout více informací přes svůj e-mail: pavlikova7@ seznam.cz. 
 Cílem je tedy prázdninová aktivita, která bude pojata zábavně, zdravě a 
hravě. Ukážu dětem, jak zajímavý, příjemný a pestrý může pohyb být a na-
směruji je k samostatnému a spontánnímu zařazení pohybové aktivity do 
denního života. Zvány jsou úplně všechny děti! A navíc, pro děti s nadváhou 
a obezitou bude zajištěné pravidelné měření, vážení a kontrola jídelníčku. 
Hlavně se o prázdninách nenudit, být v pohodě a udělat vše pro své zdraví! 
                                  T. Přibylová, dm
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Příští číslo vyjde 25. 7. 2013 — Uzávěrka 16. 7. 2013 v 15 hodin

UPOZORNĚNÍ

Do TaNeČNíCH KuRzů 
pro začátečníky se mohou 

přihlásit i absolventi minulých 
kurzů, pouze však muži!

Přihlášky naleznete v 
informačním centru v Opočně 
a nebo na  webových stránkách 

města www. opocno. cz.

5. kolo - 9. června
HbK Meteor Hradec Králové - HbC Pohoří 7:1 (3:0, 2:0, 2:1)
B: Erban (Kožíšek), Erban, Plíhal (Kašpar, Řezníček), Kožíšek (Er-
ban, Fiala), Fiala (Kožíšek, Erban), Fiala (Černý), Řezníček (Plíhal) 

- Mňuk (Junek, Škoda)
6. kolo - 16. června
HbC České Meziříčí - HbK Meteor Hradec Králové 4:2 (2:1, 0:1, 
2:0)
B: Rail 3, Krajňak - Erban, Daňo
Na Rangers - HbC Pohoří 8:3 (1:1, 1:0, 6:2)
B: Hudeček 5, Borůvka, Košťál, Tovtík - Vencl 2, Junek
7. kolo - 23. června
HbK Meteor Hradec Králové - Na Rangers 1:7 (0:2, 0:4, 1:1)
B: Plihal - Hudeček 5, Malik, Hajník
HbC Pohoří - HbC lady-bugs Opočno 12:3 (2:1, 2:1, 8:1)
B: Junek 4, Papš 3, Vencl 2, Lukášek, Řehák, Světlík - Kňourek, Škra-
bal, Bartoň

25. kolo - 8. června
Opočno a - Provodov 5:2 (3:1) b: Jelen Lukáš 2, Reichl Lukáš 2, 
Školník Martin
Za stavu 0:1 jsme se zvedli, lépe a přesněji jsme začali kombinovat, 
zlepšili jsme pohyb po hřišti a soupeře jsme přehrávali. První poločas 
se dohrával za hustého deště už v naší režii. Nástup do druhé části 
vyšel opět lépe hostům, kteří se dříve vypořádali s těžkým terénem 
a srovnali stav na 3:2. Ale to bylo z jejich strany vše. V závěru jsme 
pečetili naše zasloužené vítězství brankami Reichla a Školníka.
24. kolo - dohrávka - 12. června
lokomotiva HK - Opočno a 1:0 (0:0)
26. kolo - 15. června
Slavoj Předměřice - Opočno a 0:7 (0:2) b: Reichl Lukáš 3, Jelen 
Lukáš 2, Polák Ondřej 2
První poločas přinesl vyrovnaný fotbal se šancemi na obou stranách, 
přesto jsme odcházeli do kabin za příznivého stavu 2:0, když Jelen 
využil nejprve zaváhání domácího brankáře a poté i exligového hráče 

Šmardy. Druhý poločas se již hrál v naší režii. Během 17 minut jsme 
přidali dalších 5 branek a bylo definitivně rozhodnuto.
15. kolo - dohrávka - 22. června
Sokol Malšovice - Opočno a 2:1(0:0) b: Jelen Lukáš. 
Začátek utkání byl vyrovnaný, s přibývajícími minutami jsme si vy-
tvořili dvě vyložené šance bez gólového efektu. Závěr poločasu patřil 
domácím, ale jejich brankové příležitosti likvidoval brankář Krulich.
Na začátku druhého poločasu se nám po vyloučení domácího hráče 
naskytla příležitost početní převahy, kterou jsme však nedokázali vy-
užít. Naopak do vedení šli domácí. Poté se nám ještě podařilo vyrov-
nat, ale Malšovicím se po jedné z ojedinělých šancí podařilo vstřelit 
rozhodující branku. 
 V jarní části se nám podařilo poskočit o 2 příčky nahoru a v koneč-
ném účtování nám patří pěkné 7. místo.

21. kolo - 9. června
Opočno b - Křovice 1:1 (0:1) na penalty 1:4 b: Navrátil Zdeněk
22. kolo - 15. června
Dobré - Opočno b 2:3 (1:1) b: Schejbal Michal, Gábor Patrik, Hra-
bala Jiří
V konečné tabulce nám patří 8. místo. 

16. kolo - 9. června v Rychnově n. Kn. 
Opočno - Rychnov  5 : 5 (3:2) b: Prostředník Lukáš 4, Doucek Denis 
Opočno - Černíkovice  5 : 4 (2:2) b: Prostředník Lukáš, Doucek De-
nis 2, Michalík Matěj, Pago Martin 
Opočno - Přepychy  8 : 0 (4:0) b: Doucek Denis 5, Michalík Matěj, 
Pago Martin, Novotný Marek

18. kolo -  8.června v Opočně
Opočno - vamberk 3:9 (1:3) b: Prause Lukáš, Kahanec Jan, Serbou-
sek Jaroslav
Opočno - Častolovice 3:3 (1:1) b: Kotland Marek, Kopecký Jiří, 
Serbousek Jaroslav 
Opočno - borohrádek 9:5 (5:3) b: Sobotka Tobiáš 4, Dvořák Lukáš 
2, Serbousek Jaroslav 2, Kahanec Jan
19. kolo - 16. června ve Vamberku
Opočno - vamberk 5:7 (2:4) b: Kopecký Jiří 3, Kahanec Jan, So-
botka Tobiáš
Opočno - Častolovice 2:2 (0:1) b: Dvořák Lukáš, Kahanec Jan
Opočno - borohrádek 5:6 (2:2) b: Dvořák Lukáš 3, Kahanec Jan, 
Serbousek Jaroslav

________________________________________

Podrobnější informace včetně komentářů získáte na internetových 
stránkách

www.hokej.opocno.cz
www.fotbal.opocno.cz

Miloš Kopecký

 h o k e j b a l o v é  z á p a s y         —        

o P o č e n s k á  h o k e j b a l o v á  l i g a  -  o h b l  2 0 1 3

  F o t b a l o v é  z á p a s y            —
 m u ž i  a  –  1 .  b  t ř í d a  s k .  b

m u ž i  b  -   o P  i i i .  t ř í d a 

e l é v o v é  –  s t .  P ř í P r a v k a  -   o P

 m l a d š í  P ř í P r a v k a  -  o P 


